
Zápis ze 9. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 11. 05. 2011 

 

Místo konání :  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek :  17.00 hod.  

Zasedání řídil :  Hana Halamová 

Přítomni :  Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Taťána 

 Horáková, Stanislav Korostenský, Jiří Kutta 

Omluveni :  Lukáš Kápar 

Neomluveni : - 

Hosté: p. Zídek – zpracovatel žádostí o dotace 

Zapisovatel : Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu : Jan Dvořák, Stanislav Korostenský 

 

 

Návrh programu:  
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Využití budovy bývalé školy 

3. Dotace dětské hřiště a dotace na opravu kovárny 

4. Slavnosti obce 

5. Různé 

 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán žádný návrh na úpravu programu 

Hlasování o programu jako celku: 

Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. Korostenský, p. Kutta, Proti: 

nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Dvořák a Stanislav Korostenský 

Hlasování o složení ověřovatelů: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

Návrh na určení zapisovatele zápisu:  

předsedající byl navržen na zapisovatele zápisu Dominik Šíma 

Hlasování o složení ověřovatelů: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 13.04.2011. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis jednání zastupitelstva obce Strážkovice č. 8 

ze dne 13.04.2011. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



Bod 2. programu: Využití budovy bývalé školy. 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na využití budovy bývalé školy. Jedná se o 

využití jako multifunkční objekt občanského vybavení obsahující mateřskou školku, ordinaci 

obvodního doktora, Obecní úřad, knihovnu, informační centrum, spolkové klubovny. 

Vzhledem k neutěšenému stavu objektu je nutné jej rekonstruovat. V rámci této rekonstrukce 

by bylo možné budovu využít jako multifunkční objekt občanského vybavení. Na tuto 

rekonstrukci by bylo možno zažádat o dotaci z Programu rozvoje venkova. Předpokládané 

náklady na rekonstrukci cca 10.600.000,- Kč včetně vybavení kuchyně a mateřské školky 

předpokládané náklady na kompletní projektovou dokumentaci cca 470.000,- Kč. Pro 

stavební povolení by činili náklady na projektovou dokumentaci cca 300.000,- Kč. Obec 

Strážkovice by na profinancování svého podílu na dotaci byla nucena čerpat úvěr ve výši cca 

3.500.000 Kč. Poté předsedající předala slovo p. Zídkovi zpracovateli žádostí o dotace, který 

přítomné zastupitele seznámil s podmínkami dotačního programu a bodovým ohodnocením 

žádosti. Podíl obce na celkových nákladech rekonstrukce by byl ve výši 10%, DPH není 

uznatelným nákladem, projektová dokumentace je uznatelným nákladem pouze do výše 

20.000,- Kč. Po seznámení s podmínkami dotace předsedající opět převzala slovo a otevřela 

diskusi k tomuto bodu. Zastupitelstvo návrh na využití budovy bývalé školy projednalo a 

vzhledem k množství námitek ohledně ekonomičnosti počátečních investic do zpracování 

projektové dokumentace rozhodlo o svolání Veřejné schůze občanů, jako součást 

Komunitního plánování, na den 20.05.2011 od 18.00 hod. 

Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo bere na vědomí návrh na využití budova bývalé školy jako 

multifunkční objekt občanského vybavení obsahující mateřskou školku, ordinaci obvodního 

doktora, Obecní úřad, knihovnu, informační centrum, spolkové klubovny. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo rozhodlo o svolání Veřejné schůze občanů, jako součást 

Komunitního plánování, na den 20.05.2011 od 18.00 hod. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Dotace na dětské hřiště a opravu kovárny 

Předsedající p. Halamová předala slovo p. Korostenskému, který předložil zastupitelstvu 

informaci o získání dotace na výstavbu dětského hřiště ve výši 255.500,- Kč, podíl Obce 

Strážkovice ve výši 109.500,- Kč, Celková cena díla 365.000,- Kč. Termín realizace výstavby 

dětského hřiště max. do 31.10.2011, termín předložení dokumentace k závěrečnému 

vyhodnocení akce max. do 30.11.2011. Zastupitelstvo informaci projednalo a bere na vědomí 

získání dotace na výstavbu dětského hřiště a závazné termíny plnění. 

Dle směrnice Obce strážkovice č. 6/2010 o zadávání veřejných zakázek, vzhledem ke 

skutečnosti, že se jedná o zakázku malého rozsahu, není nutné vypsat výběrové řízení na 

dodavatele. Zastupitelstvo rozhodlo o zřízení komise pro předvýběr třech dodavatelů herních 

prvků a jejich osazení. Do komise byli navrženi Hana Halamová, Jan Dvořák a Stanislav 

Korostenský. Následně zastupitelé hlasovali o složení komise a schválili její členy. Úkolem 

komise je oslovení dodavatelů dětských hřišť na podání návrhů na výstavbu s cenovou 

nabídkou a předvýběr třech dodavatelů pro konečné schválení Zastupitelstvem obce na 

základě ceny díla, kvality a rychlosti realizace. 

Dále p. Korostenský informoval o získání dotace na opravu kovárny v obci Strážkovice ve 

výši 220.000 Kč, podíl Obce Strážkovice ve výši 35.000 Kč, Celková cena díla 255.000 Kč. 



termín realizace do 31.12.2011, termín předložení dokumentace k závěrečnému vyhodnocení 

akce do 25.01.2012. 

Zastupitelstvo informaci projednalo a bere na vědomí získání dotace na opravu kovárny a 

závazné termíny plnění. 

Obě tyto akce budou realizovány v měsících červenec – září 2011. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo bere na vědomí získání dotace na výstavbu dětského hřiště 

a závazné termíny plnění. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo rozhodlo o zřízení komise pro předvýběr dodavatele 

herních prvků a jejich osazení pro dětské hřiště. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3c: Zastupitelstvo schvaluje za členy komise pro předvýběr dodavatele 

herních prvků a jejich osazení pro dětské hřiště Hanu Halamovou, Jana Dvořáka a Stanislava 

Korostenského. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3d: Zastupitelstvo bere na vědomí získání dotace na opravu kovárny a 

závazné termíny plnění.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Slavnosti obce 

Starostka obce pí Halamová seznámila přítomné zastupitele s návrhem programu Slavností 

obce a jejich organizací. Zastupitelstvo návrh programu a organizaci Slavností obce vzalo na 

vědomí. Dále Zastupitelstvo schválilo zadání výroby a vytištění plakátů a pozvánek na tuto 

akci v množství 50 ks plakátů, 250 ks pozvánek, z toho 50 ks pro VIP hosty. Zastupitelstvo 

ukládá p. Kuttovi zajistit výrobu a vytištění plakátů a pozvánek na tuto akci. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo bere na vědomí návrh programu a organizaci Slavností 

obce. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo schvaluje výrobu a vytištění plakátů a pozvánek na 

Slavnosti obce v množství 50 ks plakátů, 250 ks pozvánek, z toho 50 ks pro VIP hosty. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4c: Zastupitelstvo ukládá p. Kuttovi zajistit výrobu a vytištění plakátů a 

pozvánek na Slavnosti obce v množství 50 ks plakátů, 250 ks pozvánek, z toho 50 ks pro VIP 

hosty. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, pí Horáková, p. 

Korostenský, p. Kutta, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



Bod 5. programu: Různé 

Do tohoto bodu nebyly zařazeny žádné návrhy. 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18.37 hodin 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy  

Zapisovatel: 


